
Önskar styrelsen för Viksäters Samfällighetsförening 

 
Vi i styrelsen vill hälsa nya medlemmar inflyttade under 2007 välkomna och till samtliga medlemmar 
vill vi lämna aktuell information. Vi bifogar kontaktuppgifter för Viksäters styrelse  – tveka inte att 
höra av Er till oss om Ni undrar över något, vill framföra synpunkter eller ha ytterligare information. 
 
 

 

PROTOKOLL ORDINARIE ÅRSSTÄMMA 29 APRIL 2018 

1.   Stämmans öppnande: 

MariAnne Bahlenberg hälsade alla välkomna och förklarade 

stämman öppnad.  

2.   Val av mötesordförande och mötessekreterare: 

Till ordförande för mötet valdes MariAnne Bahlenberg och till 

sekreterare valdes Tomas Sjögren. 

3.   A) val av två justerare tillika rösträknare: 

valdes Carina Storm och Joakim Lundström 

 B) justerarna jämte ordföranden justerar protokollet 

 C) upprättande och justering av röstlängd:  

24 fastigheter närvarade varav en representerades via fullmakt. 

4.   Fråga om mötets behöriga utlysande:  

Stämman beslöt att mötet behörigen utlysts i tid.          

5.   Godkännande av dagordning med ev övriga frågor: 

Stämman godkände dagordningen med tillägg till övriga frågor 

enligt p.16. 

6.   Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2017:  

Lästes upp i sin helhet av MariAnne Bahlenberg 

7.   Styrelsens kassaberättelse för år 2017: 

Gicks igenom och lades till handlingarna. 

8.   Revisorns berättelse för 2017:  

Revisor Lena Gustavsson läste upp revisionsberättelsen. 

9.   Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017:  

Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017. 

 

Viksäters 

samfällighetsförening 



10.   Motioner inkomna från medlemmar: 

• Christina Åkesson, Tärnstigen 6. 

Hastighetsbegränsning till 30 km på Käggebodavägen och 

övergångsställen. 

Styrelsen: Översyn av hastighet till 40 km görs  

tillsammans med Viksbergs och övergångsställen ingår i 

den planen. 

• Agneta Risberg, Vråkstigen 17. 

Önskemål att gångstigen från Viksäter till badet röjs. 

Styrelsen: Skogsvård i området pågår och då kommer 

även gångvägen att ses över. 

• Carola Blomé, Vråkstigen 4. 

Gångväg mellan Vråkstigen – Hackspettstigen. 

Styrelsen: Gångväg mellan Hackspettstigen – 

Björktraststigen projekteras och offerter tas in. Ingen plan 

på gångväg mellan Vråkstigen – Hackspettstigen. 

Rastgård för hundar. 

Styrelsen: Inget som i nuläget prioriteras. 

Lekplats för små och stora barn. 

Styrelsen: Ligger med i planen för gångväg, dock måste 

det finnas ekonomi till allt och gångväg har prio ett. 

• David Bergvall, Björktraststigen 5. 

Styrelsen: se svar ovan. 

• Patrik Lännholm, Käggebodavägen 5. 

Hastighet på Käggebodavägen. 

Styrelsen: se svar ovan. 

Brevlådor vid tomtgräns. 

Styrelsen: Flera samtal har förts med Posten men vi 

kommer inte att få våra brevlådor vid tomtgräns eftersom 

de mer och mer går över till brevlådestationer. Styrelsen 



har i uppdrag att få säkrare utdelning av post och där har 

styrelsen hittat ett bra koncept på brevlådesamlingar. 

• Carina Storm, Gröngölingstigen 26. 

Inköp av hjärtstartare samt kurs i HLR 

(HjärtLungRäddning) 

Styrelsen: Vi behöver hitta ett säkert ställe att ha 

hjärtstartare på. Frågan utreds vidare och förslag på 

placering, av helst två, lämnas till styrelsen. 

Carina är utbildad inom HLR och är behörig att hålla kurs. 

Hon kommer att hålla en kurs för intresserade på 

fritidsgården Tajen i Brunnsängs centrum. Mer info 

kommer på hemsidan. 

  

11.   Förslag och proposition från styrelsen till årsmötet:  

Inga propositioner. 

12.   Ersättning till styrelsen och revisorerna.  

Föreslogs enligt budget. 

Revisor: Löpande räkning 

Stämman beslutade att anta föreslagna utgifts- och inkomststat 

samt fastställa debiteringslängden där avgiften hålls oförändrad 

3.300kr per fastighet för år 2017. Betalning ska ske senast den 31 

maj 2018 till Viksäters samfällighetsförening enligt 

debiteringslängden vid årsstämman till BG: 5950-7400. 

13.   Val av styrelse och styrelseordförande: 

Beslutades av stämman enligt valberedningens förslag samt en 

ytterligare: 

Omval ledamöter: 

MariAnne Bahlenberg      2 år 

Tomas Sjögren  2 år 

Leif Rosenblad  2 år omvaldes gm handuppräckning 

 



Kvarvarande ledamöter: 

Linda Färggren 1 år 

Leif Åberg                  1 år 

Kalle Sundqvist 1 år 

Kvarvarande suppleanter: 

Ann-Sophie Nilserius 1 år 

Hans Bedman  1 år 

Avgående suppleant: 

Peter Fridén, stämman tackade för hans arbete i styrelse  

Av ledamöterna valdes till ordförande: 

Leif Åberg  1 år 

14.   Val av revisorer 

Omval av revisor: 

Lena Gustavsson 2 år  

15.   Val av valberedning: 

Omval: 

Stefan Ekdahl  1 år 

Peter Einarsson 1 år 

16.  Övriga frågor, under vilken beslut inte kan fattas: 

- Curt Carlsson, från CJ Curt Carlsson AB, hade på uppdrag av 

styrelsen tagit fram ett förslag avseende eventuell försäljning av de 

tomter som Viksäters sff förfogar över. Fyra st i slutet av 

Björktraststigen och tre st i slutet av Svalstigen. Han redogjorde för 

de alternativ han kommit fram till. Anledningen till uppdraget är att 

en försäljning av tomter kan bli aktuellt för att bekosta säkerheten 

på Käggebodavägen samt belysning av gångväg och upprustning 

av lekparken. Frågan kommer att utredas vidare och innan beslut 

om försäljning tas så måste en extrastämma hållas. 

-Framfördes kritik mot att Telge energi tagit in trädfällare som inte 

kunde vare sig svenska eller engelska vilket gjorde det omöjligt att 

kommunicera med dem när de röjde under våra elledningar. 



-Loppis på Hökstigen hålls den 12 maj mellan 12.30 – 15.30 till 

förmån för barndiabetes. 

17. Meddelande om tid och plats där stämmoprotokollet finns tillgängligt: 

Bakom informationstavlorna på Käggebodavägen samt 

Hackspettstigen, senast 14 maj 2018. 

18.  Stämmans avslutande: Avslutades av sittande ordförande som 

tackade alla för en givande stämma. 

 

 

………………………………..  ……………………………… 

Ordförande: MariAnne Bahlenberg   Sekreterare: Tomas Sjögren 

 

 

……………………………….  ………………………………. 

Justerare: Carina Storm   Justerare: Joakim Lundström 

 


